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Krabbel van de directie 
Met de MR stond ik deze maand stil bij allerlei zaken binnen de school. Toen dacht ik dat ik dat 
ook met u wil delen. Wij zijn op de helft van het schooljaar en er is weer veel in gang gezet. 
Waar zijn wij mee bezig? 

In groep 4 hebben wij een extra scherm opgehangen. Het is de grootste groep die wij hebben. 
Juf Joyce en meester Bas draaien deze groep samen. Een deel van de groep kon het bord niet 
goed zien. Daarom is er besloten een extra scherm aan te schaffen. Lijkt wel een bioscoop nu! 
Fijn dat alle leerlingen nu profijt hebben van de lessen op het digiboard. 

De leerplekken in de aula zijn nu compleet. Het meubilair heeft een rustige uitstraling en de 
kinderen werken er graag. Het team eet en vergadert aan de grote nieuwe tafel, maar ook de 
MR en de leerlingen werken daar graag.  

Op dit moment zijn alle Cito-toetsen afgenomen. Voor de leerkrachten een goed moment om de 
resultaten van de leerlingen, de groep en de school te bekijken. Hoe is er gescoord? Op welke 
onderdelen moet wij bijsturen?  Halen wij de gestelde doelen per groep en heeft een leerling 
een groei doorgemaakt?  Waar ga je de komende periode aan werken en wat zijn je ambities 
voor de groep?  Dit noteren wij in twee belangrijke systemen Inzichtelijk en Cito Leerling in 
beeld. Hierdoor hebben wij een goed overzicht per groep, per leerling en als school.  Dit is een 
onderdeel waar wij op beoordeeld zijn met een onvoldoende door de inspectie in 2023. Daarin 
hebben wij een mooie verbeterslag gemaakt. Op 4 maart komt de inspecteur terug om alle 
verbeteringen te bekijken. 

Wij werken in de groepen met een instructiemodel. Hierdoor start de les op een pakkende wijze, 
wordt er instructie gegeven aan alle kinderen, daarna gaan sommige leerlingen met eigen werk 
verder, kan een groot deel van de klas zelfstandig aan het werk en heeft een aantal leerlingen 
nog extra instructie nodig. De leerkracht loopt een rondje door de groep tijdens het zelfstandig 
werken om vragen te beantwoorden of te controleren of het juiste gedaan wordt.  De les wordt 
afgesloten met een korte evaluatie of ‘afsluiter’.  Dit model heet DPL (Doordacht Passend 
Lesgeven). Op de studiedagen krijgen de leerkrachten hier training in. De bouwcoördinatoren en 
directie houden observaties in de groepen om de ontwikkelingen op DPL  te monitoren. 

Burgerschap is een belangrijk onderdeel op de basisschool. In 2023 hebben alle teamleden per 
leerjaar beschreven hoe zij burgerschap verwerken in ons onderwijs. Dit doen wij veel al door de 
doelen samen te voegen in onze thema’s. De bovenbouw maakt gebruik van de SamSam krant 
waarin alle burgerschapsdoelen ook verwerkt zijn.  
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Burgerschap komt op alle dagen terug. Tijdens spel, tijdens samenwerken, na het kijken van het 
jeugdjournaal of tijdens nieuwsbegrip etc. De leerkrachten pakken vele mogelijkheden aan om 
met doelen van burgerschap bezig te zijn. 

Wij zijn goed bezig! Het tweede deel van schooljaar 2023-2024 is begonnen en er staan weer 
heel veel activiteiten op de planning.  Tegelijkertijd zijn wij met de organisatie van 2024-2025 
bezig. Denkt u aan het inschrijven van uw 2 en/of 3 jarigen?  

Op vrijdag 16 februari zijn alle leerlingen vrij. De leerkrachten werken dan aan het analyseren 
van de citotoetsen, sluiten de plannen van afgelopen periode en starten met de lesplannen voor 
de komend weken. Zij bereidden de rapporten voor en kijken wat er nodig is voor het 
thematisch onderwijs. En wat gaan jullie doen op 16 februari?  

Fijne en gezellige februarimaand allemaal! 

Groeten,  
Saskia 
 
Verkeersveiligheid rondom de JvS 
Veel kinderen wonen in de wijk rondom de school. Sommige kinderen iets verder weg.  
De verkeersdrukte om de school groeit enorm. Ik kom vaak rond 8.20 uur aanrijden en overal 
staan auto’s geparkeerd op plekken waar het niet de bedoeling is dat auto’s daar staan. Voor 
lopende en fietsende kinderen wordt de verkeerssituatie steeds gevaarlijker. Ik sta ook 
regelmatig voor groep 7 en dan heb je uitzicht op de stoep langs het water. De auto’s staan soms 
tot groep 7 op de stoep geparkeerd om 14.30 uur.  
Dat is best vreemd gezien de afstand die ouders met hun kind moeten reizen om op school te 
komen.  
Ik wil u dringend vragen om de auto verder weg te parkeren. Richting het politiebureau is er 
vaak nog ruimte. Maar eigenlijk wil ik u vragen om lopend te komen of op de fiets.  
Laten we met elkaar de situatie veiliger maken.  
 

Sponsorloop opbrengst!!!!!! 
In december hebben wij een sponsorsloop gehouden. Het geld is binnengekomen! En wij 
hebben een verdeling gemaakt. Sarah en Marilou waren onder de indruk.  Zij vertrokken 13 
december naar Gambia met een bedrag van 1500 euro van de JvS. Zij hebben een geweldige tijd 
gehad in Gambia. Een onvergetelijke ervaring. 
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Terwijl de meiden naar Gambia vertrokken werden er bij ons nog vele enveloppen ingeleverd. 
Die opbrengst is voor ons speeltoestel op het plein. Jullie hebben voor het speeltoestel nog 
€10073,60. Dus in totaal 11573,60 euro. Ongelofelijk! Zo goed gedaan van jullie allemaal. Het 
begin van het toestel is op onze spaarrekening gezet en wij sparen door. 
Bedankt allemaal voor dit geweldige bedrag! 
 
JvS oudercafe 
Op maandag 12 februari om 19.00 uur is er een JvS oudercafé. Wij starten plenair in de aula. 
Daar bespreek ik een aantal punten over o.a. huisvesting, schooljaar 2024-2025, inspectiebezoek 
maart 2024, thematisch onderwijs. 
Daarna gaan wij uiteen in ons “café”. Op diverse plekken kun je informatie halen en brengen op 
bepaalde onderwerpen. Een tafel is voor de MR. Zij zijn aanwezig om meer te vertellen over de 
MR en de bevoegdheden die zij hebben.  
Wij zien jullie graag op maandag 12 feb om 19.00 uur in de aula  
 
Aanmelden kan vanaf 5 feb via de social school agenda.  
 
Verkleedfeest 
Op donderdag 15 februari hebben wij verkleedfeest op school. Wij starten om 8.25 uur op het 
plein. Daarna gaan alle leerlingen naar de klas. Er zijn in de aula en de speelzaal allerlei 
spelletjes. De groepen gaan in toerbeurten daarnaartoe. Van 14.00-14.30 uur is er een disco 
voor de leerlingen die dat willen.  
Om 14.30 uur komen alle kinderen naar buiten en start de voorjaarsvakantie.  
Verkleden is natuurlijk ontzettend leuk, maar geen verplichting.  
 
 
Nieuws vanuit de MR 
Beste allemaal, 
Hopelijk was jullie kerstvakantie fijn en zijn  de kinderen weer met veel plezier  
begonnen. Onze jongste zit inmiddels in groep 7 en na 3,5 jaar MR heb ik besloten het 
stokje van de rol als voorzitter over te dragen. Dit is dus het laatste stukje dat ik voor de 
Juliaandacht schrijf. 

 

Ik heb me in 2019 aangemeld voor de MR omdat ik vind dat alle ouders – voor zover 
mogelijk natuurlijk – een keer een rol zouden mogen vervullen op de basisschool of bij 
de sportclub: oudercommissie, feestcommissie, bardiensten, MR, bibliotheek, enz. 
omdat we elkaar nodig hebben om dingen te organiseren en hierin de taken zouden 
moeten verdelen. Verder vind ik dat we geluk hebben met de school waar onze kinderen 
op zitten en we daarom ook ‘wat terug mogen doen’. Zo is het gekomen dat ik een 
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aantal jaren geleden eens belde met Fiona, die toen voorzitter was, om te horen wat de 
MR precies inhield. Zij had te maken gehad met de gesprekken rondom een 
voorgenomen fusie en zat midden in de sollicitatieprocedure voor een nieuwe directeur, 
maar zei verder dat de hoeveelheid werk wel mee viel. Mijn ervaring is dat dit klopte. De 
MR komt eens in de 6 tot 8 weken bij elkaar. We vergaderen zo’n anderhalf uur en 
hebben daar wat voorbereidingswerk aan. Aan het begin hadden we nog te maken met 
Carla, daarna met Saskia, die een hele andere energie meebracht. Helaas kregen we ook 
te maken met corona en werden er regelmatig spoedvergaderingen gepland vooral om 
aangepaste roosters en regels te bespreken. Daarna leek er wat meer rust te komen, 
maar dat was ook van korte duur want de inspectie kwam langs en gaf deze topschool 
een onvoldoende, er werd gepraat over huisvesting (want de JvS blijft populair) 
en we mochten meedenken over het nieuwe schoolplan. Als ik bedenk welke toffe 
plannen er nog allemaal liggen, vind ik het jammer om te stoppen. Maar gelukkig 
hebben we twee nieuwe leden, die zichzelf in een eerdere Juliaandacht hebben 
voorgesteld: Thijs en Mels. 

 En zo hebben we vanaf 2024 een mooie MR met als leden vanuit het personeel: 
Janneke (groep 5), Danielle (groep 1/2c) en Tanya (groep 3b). En met ouders: Thijs 
(voorzitter, met kinderen in groep 4, 3a en 1/2a), Mels (penningmeester, met kinderen 
in groep 7 en 1/2c) en Els (secretaris, met kinderen in groep 8, 7 en 5). 

Aan de ouders vooral de vraag om zaken te blijven delen met de MR: mail ons, spreek 
ons aan en kom naar het oudercafé binnenkort. Wij vertegenwoordigen jullie en jullie 
kinderen en blijven graag op de hoogte van jullie ervaringen. Tijdens het oudercafé is er 
ruimte om jullie ervaringen te delen en zullen wij ook wat meer in gaan op de rol van de 
MR. Saskia zal jullie informeren over de datum. 

Als laatste wil ik alle leden van de MR graag bedanken voor de gezelligheid en de 
constructieve samenwerking. Speciale dank aan Els, die al deze jaren de administratie 
goed op orde had, mij de stukken stuurde die we bespraken en gewoonweg de meeste 
ervaring had als MR lid. En natuurlijk het team van de JvS en Saskia: jullie mogen 
ontzettend trots zijn op de school en op jezelf. Bedankt voor al jullie inzet. 

Groet, Barbara Rooimans 

 
 
Agenda februari 

   

11 feb Schoorlrun. Ee groep leerkrachten van de ISOB hebben een team 
samengesteld. Zet ‘m allemaal! 

12 feb  19.00-20.30 uur JVS Oudercafé 
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15 feb Verkleedfeest  

8.30 uur opening op het plein 

16 feb Alle leerlingen zijn vrij. 
Start van de voorjaarsvakantie 

26 feb Ouders kunnen zich inschrijven voor de 10-min gesprekken 

27 feb MR vergadering 

7 maart  Rapport mee 

11- 22 maart  Oudergesprekken 

 

 


